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Valmistelija Talous- ja hallintojohtaja Nora Koskinen, puh. 0400 134 863 

 
Satakunnan maakuntahallitus on hyväksynyt 14.10.2024 ehdotuksen   
Satakuntaliiton vuoden 2025 talousarvioksi ja taloussuunnitelmaksi 
vuosille 2025–2027, josta pyydetään perussopimuksen 23 §:n 
mukaisesti jäsenkuntien lausunnot 8.11.2024 mennessä. 
Pöytäkirjanote, joka sisältää lausuntopyynnön sekä vuoden 2025 
talousarvion ja vuosien 2025-2027 taloussuunnitelman on 
oheismateriaalina. 
 
Satakuntaliiton talousarvion ja taloussuunnitelman valmistelun 
lähtökohtina ovat: 
 
- kuntien maksuosuuksiin ei esitetä korotuksia ja maksuosuus 

pysyy vuoden 2024 tasolla 
- talousarvioesityksen vuosikate on 80 000 euroa alijäämäinen 
- taseen kertyneen ylijäämän vuoksi alijäämä ei vaaranna liiton 

taloutta 
- suunnitelmakauden aikana taloutta tasapainotetaan pääosin 

toiminnan tehostamisen keinoin 
 
 
Ennakkoarvio Ulvilan kaupungin vuoden 2025 maksuosuudesta on 
153 473 euroa. Jäsenkuntien maksuosuudet määritellään 
perussopimuksen mukaan talousarviovuotta edeltävänä vuonna 
valmistuneen verotuksen kunnallisvero- ja yhteisöverokertymien 
mukaisessa laskennallisessa suhteessa. Varsinaiset maksuosuudet 
määritellään Verohallinnon lopullisen laskelman perusteella. 
 
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Löfbacka Mikko 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää todeta lausuntonaan, että sillä ei ole 
huomautettavaa Satakuntaliiton vuoden 2025 talousarviosta ja 
vuosien 2025-2027 taloussuunnitelmasta. 

 
Käsittely Anne Holmlund poistui esteellisenä kokoushuoneesta ennen asian 

käsittelyn alkua kello 18.10 ja oli poissa asian käsittelyn ja 
päätöksenteon ajan, koska hän on Satakuntaliiton hallituksen eli 
maakuntahallituksen jäsen. Esteellisyyden peruste hallintolain 28.1 § 
kohta 5 (yhteisöjäävi). 

 
Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 

 
Anne Holmlund saapui takaisin kokoukseen asian päätöksenteon 
jälkeen kello 18.11. 



 


